
Bestyrelsesmøde d.7-6 -17 Lejerbo afd.725-0 

 

 

1. Referat fra sidst godkendt.  
 

2. Nyt fra varmemesteren: Ødelagte fliser ved molokkerne er udskiftet og der bliver lavet 
nogle nye kasser til promblemaffaldet. Trappebelægningen bliver repareret i løbet af 
sommeren. Vi drøftede et forslag om en ny måtte til elevatoren og afslibning af håndlisten i 
elevatoren. Vi ønsker også opfriskning af striber på p.pladsen og i carportene, hvilket Lars 
vil følge op på det.  Lars roste bestyrelsen med påhæng for at samle vores nye bord-
bænkesæt. 
Vi har et ønske om, at vi kan få aflåste cykelskure, Lars søger om tilladelse og tager tilbud 
hjem.  
                                     

3. Nyt fra formanden: Jørgen har budt en ny lejer i nr. 17 velkommen. 
 
 

4. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Vi fik et referat fra sidste møde.  
 

5. Indvielse af vores nye ” lysthus” bliver onsdag d. 21 juni. Arbejdsopgaver blev fordelt.  
 

6. Bordet rundt: Udskiftning og fornyelse af nummerplade skilte i carportene afholdes af 
Lejerbo afdelingen. 
 
 
 

7. Næste møde: Onsdag d. 6-09-17 

 

 
 
 
 
 
Referent Tina 
 
  


